
Styrelsens yttrande angående avveckling Padelsektionen 
 
Styrelsen håller med om att både Padelverksamheten och tennisverksamheten är viktiga och 
de förtjänar bästa möjliga förutsättningar. Styrelsen är inte övertygad om att en separation 
av de båda sporterna, är rätt väg att gå.  
 
Styrelsen föreslår att årsmötet ger styrelsen i uppdrag att utreda frågan med dess 
möjligheter och konsekvenser och bereda den för beslut till årsmötet 2023. 


